
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 15.1.2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Mgr. Dušan Pollák, privítal všetkých prítomných 
a oboznámil ich s programom zasadnutia s doplnením v bode rôzne, a to s dodatočne 
predloženým materiálom. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 
programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

k bodu č. 1 
Zmena uznesenia MZ v Rožňave č. 194/2012 
PaedDr. Mičudová – nakoľko sa zmenila situácia na ZŠ UL. zeleného stromu (zákon 
o financovaní škôl a školských zariaderní) táto problematika bude predmetom rokovaní 
v príslušných komisiách v mesiaci február 2013. 
 
Uznesenie č. 01/01/13 – vzhľadom k novým skutočnostiam komisia tento materiál považuje 
ako informatívnu správu. 
  
 
k bodu č. 2 
Zmena VZN Mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských 
zariadeniach 
Ing. Nemčok – od 1.1.2013 vstúpili do platnosti novelizácie základných zákonov, ktorými sa 
riadia školy a školské zariadenia. Novelizoval sa zákon č. 245/2008 Z.z. o výchove 
a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov, zákon č. 596/2003 
Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov a zákon č. 597/2003 Z.z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských 
zariadení. Na základe týchto noviel sa pristúpilo k tejto zmene VZN. Zmeny sa dajú zhrnúť 
nasledovne: od 1.1.2013 boli zákonom zrušené Školské strediská záujmovej činnosti a vznikli 
Centrá voľného času, čo sa prejavilo vo vypustení celého Čl. IV zmenám v v Čl. V. Zmenou 
zákona o financovaní sa zmenili podmienky financovania škôl a školských zariadení a preto 
sa po prejednaní s riaditeľmi škôl a školských zariadení pristúpilo k úpravám výšky 
čiastočného príspevku zákonných zástupcov v jednotlivých školách a školských zariadeniach.  
PaedDr. Mičudová – vysvetlila reálny stav v zmysle predloženej tabuľky prehľadu ročných 
výdavkov v Materských školách a Školských jedální v Rožňave. 
 
Uznesenie č. 02/01/13 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
zmenu VZN Mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach 
v predloženom znení.  
 
 
k bodu č. 3 
Žiadosť o vydanie súhlasného stanoviska k zaradeniu výdajne jedál pri Katolíckej 
základnej škole sv. Jána Nepomuckého v Rožňave, do siete škôl a školských zariadení 
Ing. Nemčok – žiadateľom je zriaďovateľ tejto základnej školy Rímskokatolícka cirkev – 
Biskupstvo Rožňava. Mesto vydáva  v zmysle § 16 ods. 1 písm. 1) zákona 596/2003 Z.z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
v znení neskorších predpisov, v tomto prípade súhlas, nakoľko stravníkmi budú žiaci 



základnej školy do 15 rokov veku. Na rozpočet mesta to nebude mať vplyv, nakoľko mesto na 
týchto stravníkov už aj v súčasnosti dostáva finančné prostriedky v rámci originálnych 
kompetencií, pretože si ich škola na území obce, v tomto prípade Katolícka základná škola 
uvádza vo výkaze 40-01 ako potencionálnych stravníkov. Tieto prostriedky sa poskytujú na 
stravovanie žiakov školy v zmysle platného VZN mesta Rožňava o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia. 
 
 
Uznesenie č. 03/01/13 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave vydanie 
súhlasného stanoviska k zaradeniu výdajne jedál pri Katolíckej základnej škole sv. Jána 
Nepomuckého v Rožňave do siete škôl a školských zariadení. 
 
 
k bodu č. 4 
Aktualizácia PHaSR mesta Rožňava k 31.12.2012 
Mgr. Kemény – vypracovanie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja vyplýva zo 
zákona č. 351/2004 (503/2001) Z.z. o podpore regionálneho rozvoja SR. Hlavnými cieľmi je 
zabezpečiť je zabezpečiť vyvážený hospodársky a sociálny rozvoj SR, odstrániť alebo 
zmierniť rozdiely v úrovni hospodárskeho a sociálneho rozvoja regiónov, zabrániť vzniku 
nových oblastí s nízkou ekonomickou výkonnosťou a životnou úrovňou obyvateľov a trvalo 
udržať hospodársky a sociálny rozvoj regiónov. Je nevyhnutnou súčasťou rozvojových 
projektov, ktoré budú predkladané z územia mesta a má podporný charakter na 
programovacie obdobie v rokoch 2007 – 2013. PHaSR  mesta Rožňava je spracovaný do roku 
2010 s výhľadom do roku 2015. Z toho dôvodu je nevyhnutné PHaSR opäť aktualizovať, 
prehodnotiť plánované rozvojové aktivity aj vzhľadom k finančnej situácii a rozpočtu mesta 
Rožňava a priority zosúladiť s programovacím obdobím po roku 2013. 
 
Komisia k tomuto bodu neprijala uznesenie. 
 
 
k bodu č. 5 
Návrh na doplnenie Štatútu a zásad činnosti ZPOZ 
Mgr. Kemény – dňa 14.1.2013 zasadala členská schôdza ZPOZ, ktorá uznesením č. 
04/01/2013 navrhla Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave vyhlásiť starú sobášnu miestnosť na 
Radnici za obradnú sieň mesta Rožňava. Ďalej členovia zboru navrhujú schváliť MZ 
v Podmienkach krátkodobého prenájmu za prenájom  sobášnej siene vo vykurovacom období 
poplatok vo výške 20€/hod.   Ostatné poplatky za akcie resp. obrady  v sobášnej sieni alebo 
Radnici bude zbor  opätovne prerokovávať po konzultácii s prednostkou MsÚ. 
 
 
Uznesenie č. 04/01/13 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
návrh  ZPOZ-u, a to: 
a/  vyhlásenie starej sobášnej miestnosti na Radnici za obradnú sieň mesta Rožňava 
b/  doplniť v Podmienkach krátkodobého prenájmu poplatok 20€/hod. za prenájom  sobášnej 
siene vo vykurovacom období (cca od 15.10. do 15.4.). 
Ukladacia časť: ostatné poplatky za akcie resp. obrady  v sobášnej sieni alebo na Radnici 
bude komisia  opätovne prerokovávať po konzultácii s prednostkou MsÚ. 
   
 



 
k bodu č. 6 
Výzvy na predkladanie žiadostí na dotácie v zmysle zmluvy o spolupráci medzi mestom 
Rožňava a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica 
Mgr. Pollák -  táto zmluva  o spolupráci je podpísaná na roky 2012 – 2014. Žiadateľmi môžu 
byť športové kluby, kultúrne, mládežnícke a spoločenské organizácie na území mesta, 
príspevkové a rozpočtové organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. V zmysle kritérií 
Komisia vzdelávania, kultúry, mládeže a športu pri MZ v Rožňave podporuje akcie 
organizované pre deti a mládež minimálne 1x v kalendárnych rokoch 2012 – 2014. Písomne 
budú vyzvané kluby a organizácie na predkladanie žiadostí a taktiež výzva bude zverejnená 
na internetovej stránke mesta Rožňava.  
 
 
Uznesenie č. 05/01/13 – komisia odporúča s okamžitou platnosťou zverejniť na internetovej 
stránke mesta a úradnej tabuli mesta výzvu na predkladanie projektov na dotáciu v zmysle 
zmluvy o spolupráci medzi mestom Rožňava a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica 
s tým, že projekty je možné doručiť do podateľne MsÚ do 1.2.2013.  
 
 
k bodu č. 7 
VZN mesta Rožňava o verejných, kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach 
na území mesta Rožňava 
Mgr. P. Gallo – mesto doteraz nemalo VZN, ktoré upravovalo pravidlá organizovania týchto 
podujatí na území mesta. V predkladanom návrhu sú vymedzené práva a povinnosti 
organizátorov podujatí, sú v ňom zadefinované vzory žiadostí, ktoré musí organizátor 
podujatia predložiť mestu. Prostredníctvom VZN sa zjednotí postup organizátorov pri 
oznamovaní podujatí. Po zapracovaní pripomienok z jednotlivých komisií tento návrh 
predkladáme na opätovné prerokovanie.  
 
Uznesenie č. 06/01/13 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
VZN mesta Rožňava o verejných, kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach  
a území mesta Rožňava.  
 
 
k bodu č. 8 
Informatívna správa o ekonomickej situácii v športových kluboch na území mesta 
JUDr. Gallo (stolný tenis – Geológ Rožňava) – budúci rok to bude už 50 rokov existencie 
stolného tenisu a z toho 15 rokov súťažia v extralige. Dva roky nedostali od mesta žiadnu 
dotáciu, napriek tomu vyvíjajú maximálnu aktivitu. Vie, že ekonomická situácia mesta nie je 
priaznivá a z toho dôvodu mesto neposkytuje dotácie. Peniaze na činnosť klubu si zháňajú 
prostredníctvom sponzorov. Porovnateľné mestá cca s rovnakým počtom obyvateľov športové 
kluby podporujú vo vysokej miere na rozvoj športu. Finančná dotácia od mesta je aj určitý 
spôsob ocenenia klubu. Zároveň podáva návrh na zváženie:  vyhlasovanie najúspešnejších 
športovcov roka sa vyhlasuje v septembri za uplynulý kalendárny rok. Je to nelogické, 
nakoľko dovtedy situácia môže byť celkom iná, február bol ideálny.  
Mgr. Pollák – zdieľa rovnaký názor o nelogickosti vyhlasovania športovcov v mesiaci 
september. Najlepší termín bol vo februári, ale to sa realizovalo súčasne s oslavami Dní mesta 
Rožňava, ktoré boli preložené na september. Vyhlasovanie by sa mohlo organizovať vo 
februári na Radnici s malým kultúrnym programom – vystúpenie detí. 



p. Ádám (BK ŠPD Rožňava) – každoročne sa predkladajú rôzne rozpočty, projekty a podpora 
klubov zo strany mesta nie je žiadna. Ťažko je sa vyjadrovať, keď nie je ani Koncepcia 
športu. Vízie majú krásne, ale ťažko je ich realizovať bez finančných prostriedkov a podpory 
mesta.  
p. Oravec (TAEKWONDO HAKIMI Rožňava) – klub funguje v rámci svojich finančných 
možností, majú krásne výsledky, súťažia na najvyššej úrovni.  
Mgr. Laco (MBK REGIÓN Rožňava) – kameňom úrazu a základ všetkého sú finančné 
prostriedky, ktorých je nedostatok. V roku 2011 klub nedostal od mesta žiadnu dotáciu. Aj iné 
mestá majú úvery, záväzky a napriek tomu šport podporujú. Chyba je možno niekde inde - pri 
schvaľovaní rozpočtu. Pri nedostatku finančných prostriedkov sa to odzrkadľuje aj pri 
činnosti, resp. výsledkoch jednotlivých klubov. Sponzorov v tomto meste či regióne je ťažko 
zháňať a je nemysliteľné, aby celá finančná ťarcha ostala na rodičoch. Keby kluby zvýšili 
svoje členské príspevky, menej solventní rodičia by to nezvládali a deti by prestali športovať, 
čo môže mať na ich ďalší vývoj negatívne následky. Súťaže sa snažia dohrať, ale s dlžobami. 
Predložia sa projekty, MZ schváli, spíšu sa dohody o poskytnutí dotácie a mesto nakoniec 
neposkytne žiadnu dotáciu i napriek tomu, že kluby s ňou počítajú. Malo by zagarantovať 
aspoň  činnosť mládežníckych zložiek.  
Mgr. Pollák – celoslovenská situácia v športe je veľmi zlá. Štát začína túto situáciu vnímať 
a pripravuje sa od r. 2014 nová Koncepcia športu a jeho podpora. Pripravuje sa zákon 
o športe, kde by samosprávy šport podporovať vo väčšej miere. Podľa informácií, ktoré 
odzneli na zasadnutí MŠ SR a SOV samosprávy podporujú finančne šport 70%. Niektoré 
mestá dávajú do športu financie na režijné náklady, prevádzky ako činnosť mládeže 
a dospelých. Mesto Trnava prispieva čiastkou 2 mil. €, Liptovský Mikuláš, Michalovce, 
Spišská Nová Ves, Nitra čiastkou 1 mil. €. Situácia v rožňavskom športe je veľmi kritická, čo 
odznelo aj z úst prizvaných štatutárov športových klubov. Mládežnícky šport finančne 
zastrešujú rodičia. Je potrebné, ak chceme vychovať novú zdravú generáciu v meste šport 
podporovať viac ako doteraz. Mesto by malo garantovať aspoň podporu mládežníckeho 
športu, garantovať režijné náklady klubom za ihriská, telocvične, haly a hľadať 
s podnikateľmi v meste podporu nosných športov v kategórii dospelých (futbal, basketbal, 
stolný tenis...) 
 
Komisia informatívnu správu o ekonomickej situácii  športových klubov na území mesta berie 
na vedomie. 
 
 
 
k bodu č. 9 
Návrh VZN mesta Rožňava o poskytovaní dotácie 
Mgr. R. Kovács – v predloženom materiáli sú už zapracované pripomienky odboru právneho, 
finančného a odboru školstva. VZN je prepracované tak, aby dodržiavalo aj pripomienky 
NKÚ. Predkladá ho na opätovné prerokovanie.  
Mgr. Pollák – 90% činnosť klubu tvoria práve režijné náklady, tak potom načo môžu použiť 
finančné prostriedky? 
Mgr. R. Kovács – je nutné dodržiavať  pripomienky NKÚ, vytkla práve činnosť. Dotácie sa 
môžu poskytovať na jednotlivé akcie, resp. projekty.  
 
Uznesenie č. 07/01/13 – komisia predložené VZN mesta Rožňava o poskytovaní dotácie berie 
na vedomie a odporúča toto VZN preposlať športovým klubom na pripomienkovanie. Návrh 
VZN komisia bude opätovne prerokovávať na najbližšom zasadnutí s predloženými 
pripomienkami. 



 
k bodu č. 10 
Plnenie uznesení 
Mgr. Pollák – predniesol plnenie uznesení. 
 
Komisia plnenie uznesení berie na vedomie 
 
 
k bodu č. 11 
Rôzne a/ kapela EndORFin – žiadosť o sponzoring 
Mgr. Pollák – členovia kapely sú študentmi Gymnázia P. J. Šafárika v Rožňave a Strednej 
odbornej školy v Košiciach. Minulý rok založili spomínanú kapelu a má už za sebou niekoľko 
úspešných vystúpení v slovenskom, maďarskom ale aj anglickom jazyku. Touto cestou 
žiadajú o sponzoring pre kapelu na vystúpenia. 
 
Uznesenie č. 08/01/13 – komisia žiadosť kapely EvdORFin berie na vedomie, vzhľadom k 
nepriaznivej finančnej situácii mesta komisia neodporúča poskytnúť kapele finančnú dotáciu.  
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová        Mgr. Dušan Pollák v.r. 
     tajomníčka komisie                    predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mládeže a športu 
Dňa : 15.1.2013 
Tajomník : Erika Švedová 
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(vybavuje) 

Spôsob 
vybavenia 

2. Zmena VZN Mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach 
 

Uznesenie č. 02/01/13 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť zmenu 
VZN Mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach v predloženom 
znení.  
 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 

 

 
 
 

3. Žiadosť o vydanie súhlasného stanoviska k zaradeniu výdajne jedál pri Katolíckej základnej škole 
sv. Jána Nepomuckého v Rožňave, do siete škôl a školských zariadení 
 
Uznesenie č. 03/01/13 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave vydanie 
súhlasného stanoviska k zaradeniu výdajne jedál pri Katolíckej základnej škole sv. Jána 
Nepomuckého v Rožňave do siete škôl a školských zariadení. 
 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 

 

5. Návrh na doplnenie Štatútu a zásad činnosti ZPOZ 
 
Uznesenie č. 04/01/13 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave návrh  
ZPOZ-u, a to: 
a/  vyhlásenie starej sobášnej miestnosti na Radnici za obradnú sieň mesta Rožňava 
b/  doplniť v Podmienkach krátkodobého prenájmu poplatok 20€/hod. za prenájom  sobášnej siene 
vo vykurovacom období (cca od 15.10. do 15.4.). 
Ukladacia časť: ostatné poplatky za akcie resp. obrady  v sobášnej sieni alebo na Radnici bude 
komisia  opätovne prerokovávať po konzultácii s prednostkou MsÚ. 

 

 
 
 
 
Erika Švedová 
 

 
 
 



6. Výzvy na predkladanie žiadostí na dotácie v zmysle zmluvy o spolupráci medzi mestom Rožňava 
a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica 
 
Uznesenie č. 05/01/13 – komisia odporúča s okamžitou platnosťou zverejniť na internetovej stránke 
mesta a úradnej tabuli mesta výzvu na predkladanie projektov na dotáciu v zmysle zmluvy 
o spolupráci medzi mestom Rožňava a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica s tým, že 
projekty je možné doručiť do podateľne MsÚ do 1.2.2013.  
 
 

 
 
 
 
Erika Švedová 

 

7. 

 

VZN mesta Rožňava o verejných, kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach na území 
mesta Rožňava 
 

Uznesenie č. 06/01/13 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave VZN 
mesta Rožňava o verejných, kultúrnych, telovýchovných a športových podujatiach  a území mesta 
Rožňava.  
 

 
 
 
Mgr. Peter Gallo 

 

9. Návrh VZN mesta Rožňava o poskytovaní dotácie 
 
Uznesenie č. 07/01/13 – komisia predložené VZN mesta Rožňava o poskytovaní dotácie berie na 
vedomie a odporúča toto VZN preposlať športovým klubom na pripomienkovanie. Návrh VZN 
komisia bude opätovne prerokovávať na najbližšom zasadnutí s predloženými pripomienkami. 
 

 
 
Mgr. Radoslav 
Kovács 
Erika Švedová 
 

 
 
 

11. Rôzne a/ kapela EndORFin – žiadosť o sponzoring 
 
Uznesenie č. 08/01/13 – komisia žiadosť kapely EvdORFin berie na vedomie, vzhľadom k 
nepriaznivej finančnej situácii mesta komisia neodporúča poskytnúť kapele finančnú dotáciu.  
 
 

 
 
Erika Švedová 

 

 
 


